
Zápis z 9. řádného zasedání AS FEL ČVUT dne 22. 11. 2024
Přítomni: Faigl, Fliegel, Havlíček, Hrzina, Janíček, Klimtová, Koller, Kubík, Kyncl, Měkota,

Novák, Novotný, Reiser, Rišková, Roztočil, Štěpán, Voves, Zoula
Omluveni: Habala, Sláma
Nepřítomni: Kočárník, Miltner, Nováková
Hosté: Páta (děkan), Ripka (zástupce AS ČVUT)
Předsedající: Reiser, předseda: Roztočil, tajemník: Kubík.

Program zasedání:
1. Schválení programu 9. řádného zasedání AS FEL
2. Schválení zápisu z 8. řádného zasedání AS FEL
3. Děkanovo různé (odpovědná osoba: prof. Páta)
4. Různé
5. Informace o stavu projednávání novely zákona o vysokých školách (odpovědná osoba: prof.

Ripka, Ing. Sláma)
6. Termín příštího zasedání

Od posledního zasedání neproběhla žádná per rollam hlasování. V zápise je uvedeno generické
maskulinum, avšak všechny pojmy zahrnují celou množinu dotčených osob bez ohledu na pohlaví
a gender.
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Začátek zasedání: 9.20

9.20
Ad 1. Schválení programu 9. řádného zasedání AS FEL

Byl poskytnut prostor pro dotazy a připomínky. Páta navrhuje posunout bod o informaci agregovat
předpisy ohledně bakalářského a magisterského studia pohromadě. Dále došlo ke konsenzu a
program byl změněn odpovídajícím způsobem.

9.23
Hlasování:
Schválení programu 9. řádného zasedání.
Výsledek hlasování: 18 – 0 – 0 (pro/proti/zdrželi se)
Program zasedání byl schválen.

9.24
Ad 2. Schválení zápisu z 8. řádného zasedání AS FEL

Byl poskytnut prostor pro dotazy a připomínky, který nikdo nevyužil.

9.25
Hlasování:
Schválení zápisu z 8. řádného zasedání v roce 2024
Výsledek hlasování: 17 – 0 – 1 (pro/proti/zdrželi se)
Zápis z 8. řádného zasedání byl schválen.

9.26
Ad 3. Děkanovo různé (odpovědná osoba: prof. Páta)

Páta děkuje z pozice děkana představil následující aktuality:

● Připravuje se novela vnitřního mzdového předpisu.
● Máme nového bezpečnostního ředitele na ČVUT, který v současnosti pracuje na koncepci

kybernetické bezpečnosti (za AS ČVUT spolupracuje Vokřínek a za FEL Samek v rámci
komise pro bezpečnost). Probíhá intergrace na základě auditu NÚKIBu, který proběhl před
rokem.

● VIC zavedl dvoufaktorové ověření služebních cest. Jedná se o dočasné řešení.
● Připravuje se nástroj včasného varování.
● Vysokoškolský zákon probereme důkladně během vlastního bodu. Páta se ujistil s rektorem,

že na chod univerzity nepůjde více než 11%.
● Příští rok proběhne hodnocení všech univerzit v průběhu května, června. Začátkem roku

bude sestavena evaluační zpráva.
● Probíhají výzkumné i výukové aktivity směřující na evropskou soběstačnost ve výrobě

mikročipů ve spolupráci se zahraničními partnery.
● Páta byl pověřen přípravou strategického záměru rekonstrukce Halových laboratoří.
● Byl otevřen hlavní vchod do budovy Fakulty elektrotechnické v areálu Dejvice. Právě

probíhá testování vytíženosti. Fakulta strojní bude svůj vchod rekonstruovat v příštím
kalendářním roce.

● Proběhly promoce, za které Páta děkuje všem zúčastněným.

Byl poskytnut prostor pro dotazy.
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Havlíček se ptá, jakým způsobem bude probíhat sběr telefonních čísel pro systém včasného
varování. Páta upřesňuje, že se jedná o dobrovolný systém. Hrzina se ptá na způsob financování
autorizačních tokenů v zástupu za mobilní telefon.

Ad 4. Různé

Hrzina se pozastavuje nad rozdílnou formulací emailů ohledně žádosti o vyplnění dotazníků, kde
druhý email považuje za etalon vhodné a věrohodné komunikace.

Reiser se ptá, kdy zmizí zbývající letadla z dvoru kampusu na Karlově Náměstí.

Roztočil připomněl nadcházející volby. Novák by ocenil, aby byly vyhlášeny s větším časovým
předstihem. Páta se připojuje, že také slyšel, že to bylo podle některých kolegů rychlé. Roztočil a
Kyncl je považují za dostačující. Roztočil se domnívá, že je naší povinností své kolegy a kolegyně
informovat. Proběhla diskuze. Reiser navrhuje zařazení voleb do akademických senátů do
harmonogramu akademického roku. Kubík a Roztočil podporují návrh Reisera. Zoula, Voves a
Roztočil děkují volební komisi za organizaci voleb. Faigl připomíná nešťastnou formulaci emailu,
kde mohlo zapadnout, že se volí i zástupci zaměstnanců.

10.05
Ad 5. Informace o stavu projednávání novely zákona o vysokých školách (odpovědná osoba:
prof. Ripka, Ing. Sláma)

Ripka představil změny novely zákona o vysokých školách. Mimo jiné nově musí být bakalář
zakončen státnicemi, ale nemusí obsahovat obhajobu bakalářské práce; magisterské studium nemusí
být zakončeno státní zkouškou, ale musí obsahovat státnice; doktorské studium nemusí obsahovat
státnice. Zaměstnanci jsou povinni hlásit další zaměstnání se zaměřením na výuku. Nově musí být
doktorand ohodnocen 1.2 násobkem minimální mzdy formou stipendia a úvazku.

Páta poděkoval a připomněl, že by chtěl vytvořit standard školitele a že rozhodně u nás nebudou
doktorští studenti dvojí kategorie.

10.49
Ad 12. Termín příštího zasedání

Po krátké diskuzi byl termín příštího zasedání stanoven na 13. 12. 2024.
Výsledek hlasování: 17 – 0 – 1 (pro/proti/zdrželi se)

Zasedání skončilo v 10.49

10. ŘÁDNÉ ZASEDÁNÍ AS FEL SE BUDE KONAT 13. 12. 2024
od 9.15 v místnosti č. 80.

Zapsal: Kubík další úpravy: Roztočil
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